
Protokół Nr 1/2023 

Z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Przestrzennego i Finansów Rady Gminy 

Wielkie Oczy z dnia 12 stycznia 2023 r. 

 

Pan przewodniczący komisji P. Jacyk rozpoczął posiedzenie o godzinie 8:30, witając 

przybyłych członków komisji oraz wszystkie osoby uczestniczące w posiedzeniu. 

Na podstawie listy obecności (zał. nr 1 do protokołu) stwierdził, że obrady są 

prawomocne, na 9 członków komisji obecnych było 7. 

Pan przewodniczący komisji P. Jacyk przedstawił zaplanowany do realizacji porządek 

posiedzenia: 

1. Analiza i opiniowanie projektów uchwał. 
2. Sprawy bieżące. 
3. Opracowanie planu pracy na 2023 r. 

Innych propozycji tematów nie było, a zaplanowany porządek posiedzenia przyjęto 
jednogłośnie. 

W posiedzeniu oprócz członków komisji uczestniczyli: Wójt Gminy Wielkie Oczy Pan 

Albert Hawrylak, Skarbnik Gminy Wielkie Oczy Pani Elżbieta Słotwińska. 

Pan przewodniczący P. Jacyk poprosił o głos Panią skarbnik E. Słotwińską, która 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2023 rok 

(zał. nr 2 do protokołu). Projekt uchwały poddano pod zaopiniowanie, głosowanie. Członkowie 

komisji zaopiniowali projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2023 

rok jednogłośnie pozytywnie. 

Pan przewodniczący P. Jacyk poprosił o głos Panią skarbnik E. Słotwińską, która 

przedstawiła drugi projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2023 

rok (zał. nr 3 do protokołu). Pan radny P. Jacyk zapytał czy będą naliczane jakieś kary w związku 

z tym, że projektant nie oddał dokumentacji w terminie. Pani skarbnik E. Słotwińska 

odpowiedziała, że będzie naliczona kara w wysokości 20% kwoty. Pan radny R. Osowski zapytał 

dlaczego droga w Skolinie jest podzielona. Pan wójt A. Hawrylak odpowiedział, ponieważ 

droga położona jest na trzech różnych działkach. Pan radny F. Bajan zapytał czy w związku z 

tym, że w świetlicy w Kobylnicy Ruskiej stacjonują żołnierze, będzie wykonywana 

termomodernizacja? Pan wójt A. Hawrylak odpowiedział, że tak ponieważ są to wyłącznie 

prace zewnętrzne. Projekt uchwały poddano pod głosowanie. Członkowie komisji zaopiniowali 

projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2023 rok jednogłośnie 

pozytywnie. 

Pan przewodniczący P. Jacyk poprosił o głos Panią skarbnik E. Słotwińską, która 
przedstawiła dwa projekty uchwał w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu 
Lubaczowskiego (zał. nr 4 do protokołu), (zał. nr 5 do protokołu). Pytań i dyskusji nie było. 
Projekty uchwał poddano pod zaopiniowanie, głosowanie. Członkowie komisji zaopiniowali 
pierwszy projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu 



Lubaczowskiego jednogłośnie pozytywnie. Członkowie komisji zaopiniowali drugi projekt 
uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Lubaczowskiego jednogłośnie 
pozytywnie. 

Pan przewodniczący P. Jacyk poprosił o głos Panią skarbnik E. Słotwińską, która 
przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Wielkie Oczy (zał. nr 6 do protokołu). Pytań i dyskusji nie było. Projekt uchwały poddano pod 
głosowanie. Członkowie komisji zaopiniowali projekt uchwały w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wielkie Oczy jednogłośnie pozytywnie. 

Przystąpiono do realizacji punktu drugiego. Pan radny R. Pietrucha zapytał o ubezpieczenie 
kapliczki przy pięciu sosnach. Pani skarbnik E. Słotwińska odpowiedziała, że kapliczka jest 
ubezpieczona od OC. Pan radny P. Jacyk zaproponował żeby podjąć rozmowy z 
konserwatorem w celu zabezpieczenia korozji kapliczki. Rozpoczęła się dyskusja na temat 
bezpieczeństwa przy kapliczce podczas organizacji imprez. Pan radny P. Jacyk poruszył temat 
opieki stomatologicznej w święta. Pan wójt A. Hawrylak odpowiedział, że zgłosi potrzebę 
opieki stomatologicznej do starostwa. Pan radny R. Osowski rozpoczął temat 
dofinansowywania lekcji religii w szkołach. Pani skarbnik E. Słotwińska po zasięgnięciu 
informacji od brokera poinformowała, że kapliczka ubezpieczona jest od OC, a ubezpieczyciele 
nie chcą ubezpieczać drzew. Powiedziała również, że kapliczka nie jest własnością gminy, w 
związku z czym nie ma sensu jej ubezpieczać ponieważ odszkodowanie dostanie ten kto ma 
tytuł prawny do kapliczki. 

Pan przewodniczący P. Jacyk podał propozycję planu pracy na 2023 rok. Przystąpiono do 
naniesienia poprawek. Poddano pod głosowanie wypracowany plan pracy (zał. nr 7 do 
protokołu). Członkowie komisji zaopiniowali przygotowany plan pracy jednogłośnie 
pozytywnie. 

W związku z wyczerpaniem się porządku posiedzenia Pan przewodniczący P. Jacyk 
podziękował wszystkim za udział i zamknął posiedzenie komisji o godzinie 11:05. 
 

 

Protokolant: Małgorzata Machczyńska 

 

 

Przewodniczący Komisji 

 

                      Piotr Jacyk 


